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Elin Abelsson, Sibban Andersson, Anneli Fredriksson, Anders 
Lundström, Sandra Nilsson och Efraim Pettersson 

 
Närvarande 

 
Ordförande Sibban hälsade alla välkomna, och förklarade 
mötet för öppnat. 

§ 1 
Öppnande 

 
Ordföranden föredrog dagordningen. 

§ 2 
Dagordning 

 
Flera uppgifter blev utförda, som lövkrattning, stolstvättning, 
fönsterputsning och lagning av sittstockar.   
Det är svårt att sysselsätta scouter och föräldrar med lämpliga 
uppgifter.  Formerna för framtidens städdagar bör diskuteras. 
 
9 scouter och 4 ledare deltog på JOTI. Anton kom och höll i 
ett lägerbål på kvällen. Intresset för att chatta med andra 
scouter i Sverige och världen är inte så stort bland våra 
scouter. 
 
Samtliga avdelningar är nu fulla. Intagningsstoppet varar tills 
det eventuellt slutar någon scout.  
Spårarna: Scouterna är indelade i 3 patruller. Det är en lugn 
avdelning med intresserade scouter.  
 
Upptäckarna: Avdelningen fungerar bra. De har nu scout-
möten som scouterna själva planerar och leder.  
 
Äventyrarna: En stor avdelning med 4 patruller, där scouterna 
kommer mangrant. Senaste mötets surrningar går att beskåda i 
dungen. Efter att ha börjat samla in och låsa in 
mobiltelefonerna, tas de inte längre med till scoutmötena. 
 
Sibban rapporterade från förbundsrådet. Förbundet har en bra 
förbundsstyrelse med ett stort driv. Personalstyrkan kommer 
att minskas till årsskiftet, bland annat blir det endast 3 
konsulenter kvar.  
Sibban förärades utmärkelsen Silvervargen under 
lördagskvällen. Scoutkåren är så stolt över att ha en ledare 
som Sibban, som gjort så mycket för scoutsverige! 
 
Försäljningen har gått bra och bara ett block återstår.  

§ 3 
Rapporter  
Städdagen  
 
 
 
JOTI 
 
 
 
 
Avdelningarna 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Förbundsrådet 
 
 
 
 
 
 
 
Lotteriet 

 
Det finns några uppgifter som behöver ordnas i och runt 
Scoutgården. 

§ 4 
Scoutgården 
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Vid protokollet      Ordförande 
 
 
Anneli Fredriksson     Sibban Andersson 

Flagglinan måste bytas – Anders 
Lägertidslinjen behöver fyllas på – Elin och Sandra  
Gardinerna – Sibban och Anneli 
Inventarielistan – Sandra överlämnar till Sibban 

 

 
Styrelsens förslag: Sälja inträdet, där fikat ingår, på två 
stationer utomhus och registrera och dela ut swishkorten 
samtidigt. 
Servera fikat i färdiga påsar. 
Försäljning i äventyrarlokalen. 
Ingång genom stora entrén. 
Ingen underhållning, men bildspel av arkivbilder som rullar 
fram till auktionen.  

§ 5 
Julmässa 7 dec 
 

 
Det hålls informationsträffar inför Demokratijamboreen som 
Elin och Ebba kommer att delta på. Handlingarna finns ute.  

§ 6 
Demokratijamboree 19-20 
nov 

 
Distriktet har bjudit in till Digitalt rådslag inför demokrati-
jamboreen. Under detta möte kommer även förbundets frågor 
till distriktsstyrelsen att behandlas. Elin och Sibban riggar 
dator i  Scoutgården och deltar. Alla intresserade har möjlighet 
att delta.  
 
Läger 2023 – möjlig idé: Vasalägret Kalmar 30/7–5/8 
deltagaravgift 1800 kr.  
 
Läger 2024 – Neverland ett förbundsläger på Ransberg 

§ 7 
Övriga frågor 
Digitalt rådslag 10/11 20:30 
 
 
 

 Läger 2023, 2024 

 
Nästa möte är kårstämma 3/11. 

§ 8 
Nästa möte  
Kårstämma 3/11 

 
Sibban tackade alla för mötet 

§ 9 
Avslutning 


